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We	hebben	een	speciaal	jaar	achter	de	rug.	Door	de	Corona	crisis	is	het	jaar	anders	
verlopen	dan	we	verwacht	hadden,	en	zo	ook	met	het	budget.	
De	grote	evenementen,	Sinterklaas	en	de	Schoolreis	zijn	binnen	budget	gebleven.	Ook	
Kerstmis,	Sint	Maarten	en	Carnaval	zijn	binnen	budget	gebleven.		Daarna	begon	de	crisis,	
waardoor	activiteiten	zoals	de	Koningsspelen,	schoolsport	en	de	PCC-maalwaterrrun	
niet	door	zijn	gegaan.		Ook	de	avond4daagse	is	niet	door	gegaan,	normaliter	maken	we	
daar	een	kleine	winst	op.	
Er	is	geen	geld	uitgegeven	aan	boekenpost	of	voor	de	cateringkosten	van	de	musical.	
	
Het	schoolkamp	is	in	een	andere	vorm	doorgegaan.	Alleen	groep	8	heeft	meegedaan,	dus	
de	kosten	zijn	lager	uitgevallen.	
	
Dit	jaar	is	flink	geïnvesteerd	in	cadeaus;	de	posten	juffeneindejaars	cadeau	en	het	
afscheidscadeau	voor	groep	8	zijn	daardoor	boven	budget	gekomen.		Verder	hebben	we	
namens	de	ouders	bloemen	naar	de	juffen	gestuurd	tijdens	de	Corona	lockdown.	
De	post	diverse	cadeaus	is	binnen	budget	gebleven;	het	afscheid	van	Astrid	en	afscheid	
van	OR	lid	Marscha	zijn	geboekt.	
	
De	sinterklaas	en	kerstversieringen	op	school	waren	aan	vervanging	toe,	dus	hierin	
hebben	we	geïnvesteerd.	Ook	de	beachflags	voor	evenementen	dienden	vernieuwd	te	
worden,	totaal	onvoorziene	kosten	van	763,31	EUR.	
	
Bijna	alle	ouders	hebben	hun	ouderbijdrage	voldaan,	voor	1	kindje	is	niet	betaald.		
De	inkomsten	oud	papier	zijn	op	budget.	De	opbrengsten	aug	zijn	nog	niet	binnen	dus	
deze	zullen	geboekt	worden	in	het	nieuwe	schooljaar.	De	papierprijs	is	flink	gedaald	tov	
vorig	jaar;	een	kleine	verrekening	daarvan	is	in	april	op	de	rekening	gestort.	Er	wordt	
gerekend	met	een	gemiddelde	prijs	per	ton	van	35	cent,	dit	jaar	lag	de	daadwerkelijke	
prijs	iets	hoger	in	de	eerste	helft	(0,42)	maar	in	de	tweede	helft	lag	de	prijs	lager	(0,34)	
wat	veel	lager	was	dan	voorgaande	jaren.		In	de	begroting	wordt	altijd	gerekend	met	de	
vaste	prijs.	Wel	moeten	we	rekening	houden	met	steeds	lagere	opbrengsten	van	het	oud	
papier	de	komende	jaren	gezien	de	dalende	trend.	
	
Helaas	was	er	dit	jaar	ook	geen	Raboclubkas	actie.	Dit	heeft	ons	dus	niets	opgeleverd.	
	
Al	met	al	hebben	we	dit	jaar	een	overschot	van	1085,06	doordat	een	deel	van	de	
activiteiten	niet	door	zijn	gegaan	en	de	inkomsten	volgens	budget	waren.	
	
Bij	de	afsluiting	van	het	schooljaar	staat	de	spaarrekening	op	€	3.385,93	en	€	4.917,78	
op	de	lopende	rekening.			
	
Ondanks	het	feit	dat	de	kosten	dit	jaar	lager	waren	weten	we	nog	niet	weten	hoe	het	
komende	jaar	gaat	lopen.	Wel	hebben	we	reserves	opgebouwd,	mede	door	de	
besparingen	van	afgelopen	jaar.	Daarom	stellen	we	voor	de	geplande	verhoging	van	2,50	
EUR	uit	te	stellen	naar	volgend	jaar.	Dit	betekent	dat	we	voor	komend	jaar	een	
contributie	van	37,50	EUR	voorstellen.	
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